
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 15/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 8. 10. 2014 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi odseka CEU na 
Reaktorju. 

Prisotni: C. Filipič, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, I. Falnoga, A. 
Fekonja, M. Gams, Z. Jernejc, M. Koželj, T. Martun, R. Pergarec, T. Ručigaj, G. Tavčar, I. Zajc. 

Seje se je udeležil tudi sindikalni zaupnik, nečlan IO, B. Žefran,  drugi, B. Črnič , pa je svojo službeno odsotnost 
opravičil. 

  
  
1.            Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika seje z dne 24. 9. 2014 
  
Dopolnili smo točko dnevnega reda, pregledali zapisnik št. 14/14 seje z dne 24. 9. 2014, vendar ga zaradi 
nesklepčnosti nismo potrdili. Člani IO SVIZ/IJS se bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
2.            Tekoče zadeve 
  
a)              Srečanje z direktorjem – določitev termina dogovora v zvezi odziva na mnenje RS 
  
Glede na javno objavljeno Revizijsko poročilo»Pravilnost poslovanja Instituta Jožef Stefan", z dne 23. 9. 2014, mora 
IJS v roku treh mesecev podati odzivno poročilo. Z direktorjem bi se želeli sestati in dogovoriti, da bi predstavnik 
sindikata pomagal pri sestavljanju tega poročila in to predvsem v delu, ki se nanaša na dodatno pokojninsko 
vplačevanje zaposlenih v II. steber. Menimo, da smo javni uslužbenci pri trenutno danih možnostih vplačevanja 
kolektivnega prostovoljnega dodatnega pokojninskega zavarovanja (PDPZ) v neenakopravnem položaju z 
zaposlenimi v zasebnem sektorju. Imeli smo že prvi sestanek s pravnikom SVIZ Slovenije in zunanjim pravnim 
svetovalcem iz zasebne odvetniške družbe, ki nam bosta pomagala pri pisanju. Z naše strani bodo pri pogovorih s 
pravniki ter predstavniki SVIZ-a in vodstva IJS sodelovali: Jože Pungerčar, Gregor Kramberger in Igor Zajc. 
  
b)            Sestanek s pravnikom SVIZ-a 
  
Takoj ko smo izvedeli za negativno mnenje RS, smo se povezali s pravno službo SVIZ Slovenije in že 1. 10. 2014 prvič 
sestali s pravnikom SVIZ Slovenije, J. Zupančičem, in zunanjih pravnim svetovalcem, odvetnikom D. Baukom. Pojasnili 
smo jima težave in predstavili naše poglede na možne ukrepe. Zagotovila sta nam, da sta pripravljena sodelovati pri 
pisanju argumetiranega ugovora ter obljubila, da bosta predmet ugovora proučila in pripravila osnutek odgovora na 
mnenje Računskega sodišča v zvezi z zahtevano prekinitvijo vplačevanja premij kolektivnega PDPZ. Omenjeni 
osnutek sta nam predstavila na sestanku 8. 10. 2014. Naslednje srečanje bomo imeli predvidoma 5. 11. 2014, ko 
bomo naš osnutek dokončno uskladili z direktorjem IJS. 
  
Sklep: J. Pungerčar bo v kratkem obvestil direktorja o naši resni nameri, da smo pripravljeni pomagati pri pisanju 
dela argumentiranega odzivnega poročila na mnenje Računskega sodišča. 
  
c)             Seminar za novo izvoljene sindikalne zaupnike             
  
J. Pungerčar je poročal, da je v četrtek, 2. 10. 2014, potekal seminar za novoizvoljene sindikalne zaupnike, ki se ga je 
poleg njega iz našega sindikata udeležila tudi M. Štraus P. Ostali sindikalni zaupniki so svojo odsotnost opravičili. 



Seminar je bil namenjen predvsem novim sindikalnim zaupnikom z namenom, da se jim razložili njihovo poslanstvo, 
namen in organiziranost sindikata SVIZ, starim pa, da se osveži njihovo znanje. 
  
Srečanje je potekalo v prijetnem vzdušju, J. Pungerčar pa je imel, med drugim, tudi kratek neformalni sestanek z 
glavnim tajnikom SVIZ Slovenije, B. Štrukljem. Govorila sta o trenutnih problemih, ki nas tarejo. 
  
SVIZ Slovenije se pripravlja na 9. kongres, ki bo potekal konec novembra, na katerem se bo, med drugim, dopolnjeval 
tudi statut SVIZ-a. 
  
3.            Razno – obvestila 
  
a)             Jesenski izlet 
Prvi jesenski izlet bo v Benetke, v soboto, 11. 10. 2014. Doslej je prijavljenih 37 oseb. Na voljo je še nekaj prostih 
mest. Na izlet se člani še vedno lahko prijavijo, saj je v avtobusu še nekaj prostora. Drugi jesenski izlet nameravamo 
organizirati v sredini novembra na Kras ali Štajersko; odvisno od ponudbe, ki jo pričakuejmo od agencije. Razpisali 
ga bomo v tednu, ki pride, takoj po izletu v Benetke. 
  
b)            Novoletno obdarovanje otrok 
Tako kot vsako leto smo tudi letos pričeli s pripravami na božično-novoletno obdarovanje otrok vseh zaposlenih 
delavcev na IJS in vse, kar je povezano s tem dogodkom (prostor, predstava, vabila, darila). 
  

Seja je bila končana ob 16.uri. Vodil jo je J. Pungerčar.                                                Zapisnik je pripravila Metka 
Štraus                   

                                                                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože 
Pungerčar 

  

Ljubljana, 20. 10. 2014 

  
  
Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                - članom NO SVIZ/IJS 
                - predsedniku ZS IJS 
                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                - direktorju IJS 

 


